
На  нарадзе  ў  аблвыканкаме
абмеркавалі  ўзвядзенне
свінакомплексу  і  рамонт
арэнднага  жылля  на
Гомельшчыне
Пытанні  разгледзелі  на  планёрцы  на  чале  са  старшынёй
аблвыканкама Іванам Крупко. Удзел у нарадзе прыняў памочнік
Прэзідэнта  –  інспектар  па  Гомельскай  вобласці  Руслан
Пархамовіч.  Вялі  размову  таксама  пра  ўнясенне  змяненняў  у
заканадаўства  аб  ігральным  бізнесе,  фінансаванне
мерапрыемстваў па пераадоленні наступстваў аварыі на ЧАЭС.

Фундамент сталёвы

Спачатку  Іван  Крупко  падвёў  вынікі  паездкі  беларускай
дэлегацыі  ў  Чалябінскую  вобласць:

– Падпісана 15 пагадненняў у сферы прамысловасці, сельскай
гаспадаркі, сумесных навуковых даследаванняў, з якіх дзесяць –
камерцыйныя. Агульная сума ацэньваецца ў 101 мільён долараў
ЗША, з іх на 94 мільёны падпісана прадпрыемствамі Гомельскай
вобласці.

Губернатар падкрэсліў, што ў выніку дасягнутых дамоўленасцей у
2025 і 2026 гадах ва Уральскі рэгіён будзе пастаўлена больш
трактароў,  камбайнаў,  спецтэхнікі,  мяса-малочнай  прадукцыі,
ліфтавага абсталявання. З Мазыра будзе накіравана доследная
партыя камплектаў для зборкі гусенічнай тэхнікі.

Дамовіліся таксама пра візіт у адказ як дзелавых колаў, так і
маладзёжных  дэлегацый.  У  планах  адкрыццё  ў  ВНУ  Чалябінска
навучальных  аўдыторый  "Гомсельмаша",  "Амкадора"  і  іншых
прамысловых прадпрыемстваў.

https://gomelisp.gov.by/be/na-naradze-ablvykankame-abmerkavali-zvyadzenne-svinakompleksu-i-ramont-arendnaga-zhyllya-na-gomelshchyne/
https://gomelisp.gov.by/be/na-naradze-ablvykankame-abmerkavali-zvyadzenne-svinakompleksu-i-ramont-arendnaga-zhyllya-na-gomelshchyne/
https://gomelisp.gov.by/be/na-naradze-ablvykankame-abmerkavali-zvyadzenne-svinakompleksu-i-ramont-arendnaga-zhyllya-na-gomelshchyne/
https://gomelisp.gov.by/be/na-naradze-ablvykankame-abmerkavali-zvyadzenne-svinakompleksu-i-ramont-arendnaga-zhyllya-na-gomelshchyne/
https://gomelisp.gov.by/be/na-naradze-ablvykankame-abmerkavali-zvyadzenne-svinakompleksu-i-ramont-arendnaga-zhyllya-na-gomelshchyne/


Зялёнае золата

Старшыня аблвыканкама даў шэраг даручэнняў па выніках візіту
на Гомельшчыну Прэзідэнта Беларусі Аляксандра Лукашэнкі:

– На асаблівым кантролі – вытворчасць пялет прадпрыемствамі
ўсіх формаў уласнасці, а таксама іх выкарыстанне ўнутры краіны
і рэалізацыя за мяжу. Па даручэнні кіраўніка дзяржавы кацельні
павінны  быць  пераабсталяваны.  Для  гэтага  ў  вобласці  будзе
распрацавана праграма з улікам інтарэсаў усіх кірункаў.

Іван Крупко акцэнтаваў увагу на навядзенні парадку на зямлі,
развіцці лесагаспадарчай галіны:
– Кожны лясгас павінен разумець, які кірунак будзе развіваць
паглыблена. Гэта не толькі лесапілаванне, але і вытворчасць
дамоў,  канструкцый  з  дрэва,  бруса.  Усё  трэба  пралічыць  з
улікам колькасці лесу, які ў нас ёсць.

Жыць з камфортам

Яшчэ адно пытанне планёркі – рамонт і прадастаўленне арэнднага
жылля з дзяржаўнага фонду.

На  Гомельшчыне  працягваецца  работа  па  абнаўленні  такіх
памяшканняў, з пачатку года адрамантавана каля ста. Некаторыя
жылыя памяшканні падлягаюць зносу, для гэтага праводзяцца іх
дадатковыя абследаванні і ацэнка ў кожным з раёнаў вобласці.

– Неабходна актывізаваць гэтую працу. Усё трэба выконваць у
адпаведнасці  з  нарматыўна-прававымі  актамі  ў  паскораным
рэжыме. Калі памяшканне прадугледжана пад знос, яно павінна
быць  знесена  аператыўна,  без  затрымак.  Адказнасць  –  на
старшынях  райвыканкамаў  і  службе  ЖКГ,  –  паставіў  задачу
кіраўнік рэгіёна.

Праект рэспубліканскага маштабу

Прэзідэнт Беларусі Аляксандр Лукашэнка падпісаў распараджэнне
аб будаўніцтве ў Гомельскім раёне свінакомплексу магутнасцю
100 тысяч галоў. У аблвыканкаме правялі ўстановачную нараду па



ўзвядзенні аб’екта.
Цяпер  прапрацоўваецца  тэхналагічная  схема  комплексу,  у
бліжэйшы час яна будзе ўзгоднена і зацверджана.

– У адпаведнасці з распараджэннем трэба адпрацаваць дакладны
алгарытм  дзеянняў.  Чакаю  ад  вас  дэталізацыі  і  абазначэння
канкрэтных  часовых  рамак,  распішыце  дзеянні  ўсіх  службаў
паэтапна.  Праектаванне  нельга  расцягваць,  яго  будзем  весці
паралельна з будаўніцтвам. Будоўлю ні ў якім разе тармазіць
нельга, – даручыў адказным кіраўнік рэгіёна.

Раз у месяц будзе агучвацца справаздача аб праведзенай рабоце
з пацвярджальнымі дакументамі, рэзюмаваў губернатар.


